
PROTOKÓŁ 

z posiedzenia wspólnego wszystkich Komisji Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

z dnia 21 września 2023 r. 

W posiedzeniu wspólnym komisji wzięli udział: 

• 11 Radnych Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

• Wójt Gminy Dębnica Kaszubska – Iwona Warkocka 

• Skarbnik Gminy – Renata Protasewicz 

Radni nieobecni: Kołacki Mateusz, Krycki Adam, Olech Marcin, Paczesny Piotr 

Radni spóźnieni: Badowski Krzysztof, Tutak Bartłomiej 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję. 
3. Omówienie spraw bieżących. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 1-2 

Posiedzenie wspólne wszystkich komisji o godzinie 11:06 otworzył Wiceprzewodniczący Rady 

Gminy Witold Leśniewski, który przywitał pracowników Urzędu Gminy oraz Radnych Rady Gminy. 

Następnie przystąpił do omawiania materiałów przygotowanych na sesję. 

1) Projekt uchwały w sprawie zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 
lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się 
w gminnej ewidencji zabytków. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że gmina dostała środki z Polskiego Ładu na remont 

kościoła w Dobieszewie. Pani Danuta Matyszewska omówi projekt uchwały. 

Inspektor Danuta Matyszewska poinformowała, że projekt uchwały został przygotowany ze względu 

na konieczność aktualizacji dotychczasowych zapisów. Aby móc udzielać dotacji należało dostosować 

uchwałę do aktualnie obowiązujących przepisów prawa. Projekt został zaopiniowany przez Urząd 

Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz Ministerstwo Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Uwagi zostały 

ujęte w projekcie. 

Radny Marian Batóg zadał pytanie czy oprócz kościoła w Dobieszewie któryś z kościołów kwalifikuje 

się o uzyskania dofinansowania. 

Radny Witold Leśniewski zadał pytanie czy udzielane dofinansowania są cykliczne, czy to była 

jednorazowa możliwość.  

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że kwalifikują się wszystkie kościoły, jednakże 

tylko na jeden z nich uzyskano dofinansowanie. Łącznie złożono 11 wniosków. Jest to pierwsze 

rozstrzygnięcie wniosków, na kolejne czekamy. Kościół w Dobieszewie jest w najgorszym stanie, 



prawdopodobnie stąd też pierwszeństwo w uzyskaniu dofinansowania. W innych gminach również 

uzyskali dofinansowanie na jeden zabytek. 

O godz. 11:12 na posiedzenie dołączył radny Krzysztof Badowski. 

Inspektor Danuta Matyszewska poinformowała, że uchwała stanowi ogólne zasady. Szczegóły będą 

podejmowane w odrębnej uchwale. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2  1 

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

2) Projekt uchwały w sprawie powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników do Sądu 
Okręgowego w Słupsku. 

Inspektor Emilia Konopka poinformowała, że w związku z kończącą się kadencją ławników 

przygotowano dwa projekty uchwał. Do rady gminy wpłynęło pismo informujące o liczbie ławników 

do wyboru. Rada Gminy może dokonać wyboru 3 ławników do Sądu Rejonowego w Słupsku oraz 

Sądu Okręgowego w Słupsku, jednakże w ustawowym terminie do 30.06, wpłynęła jedna 

kandydatura zgłoszona przez Prezesa Sądu Okręgowego w Słupsku. Należy powołać zespół opiniujący 

kandydatkę, który sprawdzi m.in. kompletność złożonych dokumentów. Uchwała jest powiązana 

z kolejną, czyli zasięgnięciem informacji od komendanta wojewódzkiego policji. Zgodnie z zapisami 

ustawowymi są to niezbędne czynności przed dokonaniem wyboru ławnika. Wybory odbędą się na 

październikowej sesji. Poproszono o zgłaszanie się osób do uczestnictwa w pracach zespołu 

opiniującego. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zadał pytanie czy prezes sądu może przedstawiać 

swoją propozycję. 

Inspektor Emilia Konopka poinformowała, że prawo do zgłaszania kandydatur mają prezesi sądów 

oraz grupa 50 mieszkańców. Kandydatka była już ławnikiem, zgłoszono ją na reelekcję. Pomimo 

zgłoszenia jednej kandydatki zostanie przeprowadzone głosowanie tajne podczas sesji rady gminy.  

Do zespołu opiniującego zgłoszono radnego Romana Cecha, radnego Kamila Horunia, radnego 

Witolda Leśniewskiego, radnego Ireneusza Ziółkowskiego. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  1 



Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

3) Projekt uchwały w sprawie zasięgnięcia od Komendanta Wojewódzkiego Policji informacji 
o kandydatach na ławników. 

Inspektor Emilia Konopka poinformowała, że przed przystąpieniem do wyborów i wydaniem opinii 

przez zespół opiniujący niezbędne jest zasięgnięcie informacji od Komendanta Wojewódzkiego Policji 

w Gdańsku o kandydatce na ławnika. Uchwała upoważnia Przewodniczącego Rady do wystąpienia 

z pismem. Odpowiedź przekazywana jest zespołowi opiniującemu, który po uzyskaniu wszystkich 

dokumentów wyda opinię o kandydatce. Wystąpienie o informację jest wymogiem ustawowym. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

4) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVIII/266/2021 Rady Gminy Dębnica Kaszubska 
z dnia 25 listopada 2021 r. w sprawie określenia zasad nabywania, zbywania i obciążania 
nieruchomości Gminy Dębnica Kaszubska oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 
oznaczony dłuższy niż trzy lata lub na czas nieoznaczony. 

Inspektor Katarzyna Zakrzewska poinformowała, że w 2020 roku podjęto uchwałę określającą zasady 

nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości, która zawierała zapis, że do spraw wszczętych 

przed dniem wejścia uchwały stosuje się dotychczasowe zapisy. Zapis ten umożliwiał sprzedaż 

nieruchomości na podstawie przedłożonych planów zbywania. Zasadne jest, aby Rada Gminy 

podejmowała decyzje do każdej działki. Niektóre plany zbywania nieruchomości były z 2010 roku, 

dlatego też zasadne jest usunięcie zapisu, aby rada podejmowała decyzje o wszystkich 

nieruchomościach. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 2  1 

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 3   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

Podczas głosowania nieobecny był radny Rafał Knitter członek Komisji Infrastruktury i Budżetu. 



5) Projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność nieruchomości z zasobu 
Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa do zasobu mienia komunalnego Gminy Dębnica 
Kaszubska. 

Inspektor Katarzyna Zakrzewska poinformowała, że gmina przejmie z zasobu Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa działkę z przeznaczeniem na plac zabaw. Aby móc nabyć tę działkę należy 

przedstawić uchwałę wyrażającą wolę przyjęcia nieruchomości. Czas na realizację zadania, 

z przeznaczeniem na który została przekazana działka, wynosi 10 lat. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że sołectwo Dobieszewo zaplanowało w ramach 

funduszu sołeckiego budowę placu zabaw w miejscowości Troszki. Cel ten zostanie zrealizowany. Do 

tej pory planowano utworzenie placu zabaw na gruncie prywatnym, jednak lepiej jest, aby plac 

zabaw był na terenie gminy. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 2   

Infrastruktury i Budżetu 3  1 

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

6) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej oznaczonej 
w ewidencji gruntów nr 38, położonej w obrębie ewidencyjnym Dobieszewo, Gmina Dębnica 
Kaszubska. 

Inspektor Katarzyna Zakrzewska poinformowała, że Rada Gminy już raz wyrażała zgodę na zbycie 

nieruchomości, jednakże z powodu nowego ustalenia przebiegu granic działka zmieniła swoje 

parametry i kształt. Niezbędne jest uchylenie poprzedniej uchwały i podjęcie jej na nowo.  

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zadał pytanie w jakiej formie zostanie sprzedana 

nieruchomość. 

Inspektor Katarzyna Zakrzewska poinformowała, że działka zostanie sprzedana w trybie przetargu 

nieograniczonego. Kilka osób było zainteresowanych tą działką. Granica działki ustalona jest 

w odległości metra od zabudowań. 

Radny Roman Cech zadał pytanie czy od mieszkańców wpłynęło jakieś pismo w tej sprawie. 

Inspektor Katarzyna Zakrzewska poinformowała, że nie. Po podjęciu uchwały wystąpi się do 

rzeczoznawcy o ustalenie wartości nieruchomości. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   



Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

7) Projekt uchwały w sprawie określenia rodzajów świadczeń przyznawanych w ramach pomocy 
zdrowotnej dla nauczycieli szkół, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dębnica 
Kaszubska oraz warunków i sposobu ich przyznawania. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że poprzednia uchwała została podjęta w 2007 roku. 

Do tej pory komisja rozpatrująca wnioski nauczycieli była powoływana przez dyrektora. Obecnie po 

zmianie przepisów to wójt każdorazowo będzie powoływał komisję. Świadczenia zostały wskazane 

w uchwale.  

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zadał pytanie czy radny może być powołany do 

składu komisji. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka odpowiedziała, że nie. W skład komisji powołuje się 3 przedstawicieli 

organu prowadzącego szkołę i dyrektora lub wicedyrektora szkoły. Są to świadczenia przysługujące 

tylko dla nauczycieli, nie dla wszystkich pracowników szkół. Świadczenia te przyznawane są z tytułu 

ratowania zdrowia i są zabezpieczeniem w przypadku długotrwałej nieobecności czy choroby. Aby 

móc uzyskać pomoc, nauczyciel musi leczyć się od dłuższego czasu. Komisja rozpatruje każdy wniosek 

indywidualnie. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  1 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2   

Podczas głosowania nieobecny był radny Roman Cech członek Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

8) Projekt uchwały w sprawie zapewnienia bezpłatnego transportu uczniów do szkół 
ponadpodstawowych, wobec których Gmina Dębnica Kaszubska nie ma obowiązku 
zapewnienia bezpłatnego transportu i opieki w czasie przewozu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że podjęcie uchwały ma na celu zapewnienie 

transportu i opieki w czasie dowozu uczniów niepełnosprawnych do szkół ponadpodstawowych 

w celu zapewnienia kontynuacji edukacji do czasu ukończenia danego etapu edukacyjnego/szkoły 

w przypadku, kiedy gmina nie ma tego obowiązku. Dowóz będzie zapewniony osobom, które 

ukończyły 21 rok życia, z niepełnosprawnością ruchową, w tym z afazją, z niepełnosprawnością 

intelektualną w stopniu umiarkowanym lub znacznym oraz osobom powyżej 24 roku życia, 

z niepełnosprawnością w stopniu głębokim, z niepełnosprawnościami sprzężonymi, z których jedną 

z niepełnosprawności jest niepełnosprawność intelektualna.  



Radny Roman Cech zadał pytanie czy gmina ma możliwość dowozić większą ilość osób. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że do PFRON został złożony wniosek o zakup 

autobusu z przeznaczeniem na transport osób niepełnosprawnych. Środki zostały przyznane, obecnie 

trwa procedura wyłonienia wykonawcy. W przyszłym roku nastąpi dokonanie zakupu. Gabarytowo 

autobus będzie podobny do tego, którego posiada gmina. Organizacja transportu przez gminę jest 

dużym odciążeniem dla rodzica. Obecnie tylko jeden rodzic dowozi swoje dzieci do szkoły, gdyż 

gmina nie miała możliwości zapewnienia transportu. Koszty dowozu są zwracane. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że na zakup autobusu gmina otrzymała 

443 570 zł. 

O godzinie 11:51 na posiedzenie dołączył radny Bartłomiej Tutak. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

9) Projekt uchwały w sprawie zmiany „Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii w Gminie Dębnica Kaszubska na 
rok 2023”. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że zmiana uchwały dotyczy II transzy 

tzw. „małpkowego” w kwocie 20 779,46 zł. Cel szczegółowy to zwiększenie dostępności pomocy 

terapeutycznej i rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych i osób zagrożonych uzależnieniem od 

alkoholu – 4000 zł. Prowadzenie profilaktycznej działalności informacyjnej i edukacyjnej oraz 

szkoleniowej w zakresie rozwiązywania problemów uzależnień, w szczególności dla dzieci 

i młodzieży, w tym prowadzenie pozalekcyjnych zajęć sportowo-rekreacyjnych dla uczniów, a także 

działań na rzecz dożywiania dzieci uczestniczących w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-

wychowawczy i socjoterapeutycznych – 19 915 zł. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna 1  2 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 3   

 

  



10) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok. 

Skarbnik Gminy Reneta Protasewicz poinformowała, że projekt uchwały zawiera środki otrzymane za 

zrealizowany fundusz sołecki w roku 2022. Zwiększono dochody bieżące w kwocie 49 500 zł 

z otrzymanych środków z Funduszu Sprawiedliwości z przeznaczeniem na działania w zakresie 

nabycia wyposażenia i sprzętu ratownictwa dla OSP oraz zwiększono dochody majątkowe w kwocie 

612 500 zł z WFOŚ na dofinansowanie zadania pn. „Ciepłe mieszkanie”. Dodatkowo zmiany mają na 

celu zabezpieczenie środków z przeznaczeniem na transport publiczny w wysokości 20 000 zł, 

zabezpieczenie środków z przeznaczeniem na pokrycie odsetek, a także z przeznaczeniem na wypłatę 

wynagrodzeń dla nauczycieli oraz kosztów funkcjonowania Ośrodka Pomocy Społecznej, w tym na 

pieczę zastępczą bądź schronienie dla osób potrzebujących. Otrzymano środki z odszkodowania, 

sołectwo Skarszów Górny przeznaczy to na zakup piłkochwytów. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski zapytał czym jest spowodowany brak I klasy 

w szkole w Motarzynie, czy jest to wynik anonimowego pisma, które wpłynęło do urzędu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka udzieliła odpowiedzi, że brak I klasy jest wynikiem małej liczby urodzeń 

dzieci. Rodzice sami wybierają do której szkoły poślą dziecko. Nikt nie ma wpływu na demografię.  

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że do czasu sesji zostanie przygotowany 

zmieniony projekt uchwał w sprawie zmian w budżecie, a także dodatkowy projekt uchwały 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag/wniosków o zmianę treści. W związku z tym 

przeprowadzono głosowanie. Opinie poszczególnych komisji w sprawie projektu uchwały: 

Komisja Głosy „za” Głosy „przeciw” Głosy „wstrzymujące się” 

Spraw Społecznych 3   

Rewizyjna   3 

Infrastruktury i Budżetu 4   

Skarg, Wniosków i Petycji 2  1 

Ad. 3 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski przeszedł do omawiania spraw bieżących. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował o pismach, które wpłynęły do 

wiadomości rady m.in. o skardze, która wpłynęła na radnego Rafała Knittra złożona przez 

mieszkańców. Rada nie może rozpatrywać skargi na radnego. 

Uzgodniono, że na sesję należy przygotować projekt odpowiedzi na pismo, iż rada gminy nie posiada 

kompetencji do rozpatrywania skarg na radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poinformował, że wpłynęło pismo z Zarządu 

Wspólnoty Mieszkaniowej, a także do wiadomości radnych wysłano pismo dotyczące rehabilitacji 

w Dębnicy Kaszubskiej. 



Radny Krzysztof Badowski zauważył, że gmina wyremontowała budynek z przeznaczeniem na punkt 

rehabilitacji, poniosła nakłady finansowe, a teraz okazuje się, że niepotrzebnie, bo firma nie będzie 

miała podpisanej umowy z NFZ. Wszyscy mieli nadzieję, że punkt zostanie otwarty. Firma 

przekazywała, że uzyska umowę z NFZ. Powinniśmy podpisać umowę, że w razie niepowodzenia 

firma pokryje część kosztów. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że przekazywano informację, że firma będzie stawała 

do konkursu i ubiegała się o podpisanie umowy. Nie można było podpisać umowy o pokryciu 

kosztów przez firmę, bo to jest budynek gminny. Gmina będzie zabiegać chociaż o zabiegi 

komercyjne. Konkurs miał zostać ogłoszony we wrześniu, później w październiku, a teraz przesuwa 

się na przyszły rok. Niestety warunki konkursu są takie, że najpierw trzeba mieć przygotowane 

miejsce i dopiero później można starać się o podpisanie umowy. 

Skarbnik Gminy Renata Protasewicz poinformowała, że remont był niezbędny. Teraz budynek jest 

gotowy i będzie można starać się o umowę. 

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poruszył kwestię finansowania szkół na terenie 

gminy oraz szkoły w Niepoględziu. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że szkoła ta zbiera dzieci spośród okolicznych 

miejscowości. Gmina obowiązkowo musi dać 75% dotacji.  

Radny Roman Cech poruszył kwestię braku klasy I, a także zapytał czy w tym roku zostanie 

wyremontowana droga powiatowa do Krzyni? Czy mieszkańcy mogą złożyć wniosek o nadanie nazwy 

ulicy, będącej odnogą ul. Skarszewskiej. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że brak klasy I spowodowany jest małą liczbą dzieci, 

a także otrzymaniem przez dzieci odroczenia przejścia do klasy I. W Dębnicy Kaszubskiej dzieci do 

przedszkola było więcej aniżeli miejsc, stad też 2,5 latki nie zostali przyjęci. Jak powstanie żłobek 

sytuacja będzie lepsza, gdyż w żłobku dzieci mogą być do 4 roku życia. Co do drogi powiatowej, to 

mają ją wyremontować w tym roku. Jest to droga powiatowa, oni decydują o rozpoczęciu prac. Aby 

zmienić nazwę ulicy wystarczy pismo mieszkańców, że jest taka potrzeba, a prace zostaną 

rozpoczęte.  

Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poruszył temat pomieszczenia dla ratowników 

medycznych w budynku „czerwonej szkoły”. Chciałby, aby mieli lepsze warunki i mogli parkować 

równolegle do budynku, to oznaczałoby szybsze dotarcie do pojazdu. Ładowarka pojazdów 

elektrycznych zabrała dwa stanowiska parkowania. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że nie zgadza się z tym, udostępniono możliwość 

ładowania pojazdów elektrycznych. Co do pomieszczenia ratowników trzeba poszukać innego 

rozwiązania, gdyż obecnie ratownicy tracą czas na zamykanie drzwi i drogę do karetki, a mają 60 

sekund na to. Pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej mogą parkować swoje samochody od strony 

boiska. Tym samym będzie więcej miejsca dla karetki, a także mieszkańców. 



Przewodniczący Rady Gminy Ireneusz Ziółkowski poruszył temat budynków po byłej garbarni 

i możliwości zalegania tam odpadów. Z relacji mieszkańców wynika, że na teren zamknięty wjeżdżają 

ciężarówki i po kilku godzinach wyjeżdżają. Być może coś tam zostawiają. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że zgłoszenia należy dokonać w momencie zauważenia 

wjazdu ciężarówek na ten teren. Tak, aby móc na bieżąco dokonać kontroli i poprosić patrol 

o sprawdzenie terenu. Odbyły się kontrole tego miejsca i nie stwierdzono jakiś nieprawidłowości. Są 

pozostawione środki do skór. Czekamy na dalszy rozwój. Oczywiście zachowa się czujność i będzie się 

miało oko na całą sprawę. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zadał pytanie czy to prawda, że w piwnicach 

składowane są jakieś odpady. 

Wójt Gminy Iwona Warkocka poinformowała, że kontrola odbyła się w pomieszczeniach, do których 

mieli dostęp. Nic nie wiadomo o odpadach składowanych w piwnicach. 

Ad. 4 

O godzinie 12:36 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Witold Leśniewski zamknął posiedzenie 

wspólne wszystkich komisji. 

 

 

Protokołowała: 
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Wiceprzewodniczący Rady Gminy Dębnica Kaszubska 

 


